
             Borup løbeklubs generalforsamling den 20 marts 2025 

 

1. Dirigent: Kurt 
 

2. Referent: Helene 
 

3. Bestyrelsens beretning v/formanden 
Faldene medlemstal og trænere, nye medlemmer som starter januar, 
falder fra lidt ad gangen hen ad foråret/sommeren. vi skal bruge sociale 
medier til at reklamere for løbeklubben, så vi kan få flere medlemmer. Tage 
billeder på turen og ligge op på Facebook og instagram. 
Det er ok hvis man ikke kan løbe/gå på alle løbedagene, hvis man f.eks. 
løber lørdag, så lige skriv det på Facebook eller Messenger, der er måske 
andre der gerne vil med, som ikke kan løbedagene. Vi skal sælge løb som 
et socialt fællesskab, hvor man ikke behøver at komme hver gang. 
Lave nogle flere løbeture i skoven, evt. mødes ved hallen og køre i skoven. 
Udnytte de grønne områder, der er så meget skøn natur rundt om Borup. 
Have et løbemål slutningen af året, før i tiden sluttede løbesæsonen af 
med walkathon, løbemålet kunne være emitage løbet. 
 
Bestyrelsen har lavet et årshjul med årets arrangementer.  
-Intromøde den 31. marts, alle er velkommen. 
-Ren natur, Borup eller Bjæverskov 
-Gril hygge.10 juni 
-Sæsonafslutning 16. nov. 
- Viby brunch den 21. september  
-Hygge med æbleskiver 7. december 
-DGI trail 1 lørdag i november - marts 
-Trail Køge marina 19. oktober 
 
Helene og Marianne tager et DGI netværksaften oplæg om fremtidens 
løbeklub den 25. marts, de kommer hjem med en masse ny viden, hvordan 
der kan komme flere medlemmer til klubben. 
 



Marianne skal løbe sit 100 halvmaraton den 13.april, og har lavet et runde 
løb omkring Kimmerslev sø. Det var lidt svært at finde tilmeldingen på 
Borup løbeklubs hjemmeside, så det må gerne være ” nemmere” at 
tilmelde fremtidige løbe arrangementer. 
 
Dele flyers ud, evt. ligge i vinduet på bilerne ved indkøbscentret 
Andre løbetider?  
 
Brug gerne den udendørs træningsbane få evt. undervisning af 
instruktørerne fra fitness, det kunne være god supplement til løb 
 
Trænerudvalg: der er ca. 5 aktive trænere. det skal være tydeligt, hvem der 
har rollen som løbetræner og hvad der forventes af løbetræneren, også må 
løberne gerne give et ”skulderklap” tak, anerkendelse til træneren. 
Holdene fremadrettet er at der er et 5 km hold og et 10 km hold 
 

4. Aflæggelse af revideret årsregnskab v/ kassereren 
 

5. Fremlæggelse af budget V/ kassereren 
Godkendt kontingent for næste år, beløbet er uændret. 300 kr 
 

6. Indkommende forslag. 
- Ole og Mette vil gerne lave cannonball løb Ala LNBK ca. 2 gange om året 
- Chai chi time fælles for alle der har lyst ved Marianne W 
- Kulturnat en åbeninvitation hvis der er nogle der har lyst 
- Gå arrangement køre ud nogle steder 
- Løbe arrangement tag ud til løb. 

 
 

7. Valg af medlemmer og suppleanter til Bestyrelsen 
I 2025 er næstformand Marianne Larsen, kassereren Britta Olsen og 
menige medlem Helene Thun Andersen på valg. Alle blev genvalgt 
Ingen nye medlemmer/suppleanter  
 

8. Evt valg af udvalg, repræsentanter m.v. 
9. Eventuelt 


